

May 5, 2014

**COLIN STANDISH - COMPTON-STANSTEAD
FOR THE EASTERN TOWNSHIPS, QUEBEC AND CANADA WE BELIEVE IN**

**COLIN STANDISH IS LAUNCHING HIS CAMPAIGN TO SEEK THE NOMINATION
FOR THE LIBERAL PARTY OF CANADA IN COMPTON-STANSTEAD**

WHEN: Monday May 5, 2014 at www.colin-standish.com

WHAT: Colin Standish is seeking the nomination for the Liberal Party of Canada in Compton-Stanstead, to be a candidate in the 2015 federal election.

WHY: Standish's campaign will be aimed to restore the Eastern Townships, Quebec and Canada we believe in. Standish wants to help residents of Compton-Stanstead achieve their full potential; socially, economically and politically. We can achieve this goal with four key principles: community, bilingualism and human rights, renewed federalism, and prosperity.



Born and raised in Quebec's Eastern Townships and Iqaluit, Nunavut, Colin Standish attended Cookshire Elementary School and then Bishop's College School (B.C.S.) in Lennoxville, QC on a scholarship. Standish graduated with first class honours before commencing studies at Queen's University in Kingston ON, where he was awarded an upper-year scholarship, eventually earning a B.A.H. in history and political studies. While earning a law degree at Université Laval in Quebec City, Standish was the President and Editor-in-Chief of la Revue juridique des étudiants et étudiantes de l'Université Laval.

Standish has been an activist for language rights and national unity. He has had articles and opinion pieces published in *The New York Times (International)*, *National Post*, *The Gazette* (Montreal), *The Record* (Sherbrooke), the *Quebec Chronicle-Telegraph*, and LifeinQuebec.com. He was featured on radio and television, having appeared on numerous CBC and CJAD radio programs and on Radio-Canada's *Tout le monde en parle*, CBC, Global TV and CTV.

He served on the board of directors of the [Townshippers' Association](#) in 2012-2013 and currently on the [Voice of English-speaking Quebec](#), interest groups which represent local English-speakers.

To contact Colin:

www.colin-standish.com (launched on May 5, 2014)

Phone: (418) 998-9839

Email: colin.m.standish@gmail.com

5 mai 2014

**COLIN STANDISH - Compton-Stanstead
POUR CANTONS DE L'EST, QUÉBEC ET CANADA AUXQUELS NOUS CROYONS**

**COLIN STANDISH LANCE SA CAMPAGNE POUR PRÉSENTER À L'INVESTITURE
POUR LA PARTI LIBÉRAL DU CANADA EN COMPTON-STANSTEAD**

QUAND: Le lundi 5 mai 2014 à www.colin-standish.com

QUOI: Colin Standish annonce qu'il est à la recherche de la candidature pour le Parti libéral du Canada dans Compton-Stanstead, pour être candidat à l'élection fédérale de 2015.

POURQUOI: La campagne de Standish visera à restaurer les Cantons-de-l'Est, Québec et Canada, auxquels nous croyons. Nous pouvons aider les résidents de Compton-Stanstead à réaliser leur plein potentiel; socialement, économiquement et politiquement. Nous pouvons atteindre cet objectif avec quatre principes clés: la communauté, le bilinguisme et les droits de la personne, le fédéralisme renouvelé et la prospérité.



QUI: Né et élevé dans les Cantons-de-l'Est et à Iqaluit, au Nunavut, Standish fréquenté l'école Bishop's College School (BCS) sur une bourse. Standish diplômé avec les honneurs de première classe avant de commencer des études à l'Université Queen, où il a obtenu une bourse d'études supérieures ans, éventuellement gagner un baccalauréat en arts de l'histoire et des études politiques. Tout en obtenant un diplôme en droit à l'Université Laval, Standish a été le président et rédacteur en chef de la Revue juridique des étudiants et étudiantes de l'Université Laval.

Standish a été un militant pour les droits de la personne et l'unité nationale. Il avait des articles et des articles d'opinion publiés dans *The New York Times (International)*, le *National Post*, *The Gazette* de Montréal, *The Record* (Sherbrooke), le *Quebec Chronicle-Telegraph*, et *LifeinQuebec.com*. Il a été présenté à la radio et à la télévision, après avoir participé à de nombreuses émissions de radio de la CBC et de CJAD et sur le plateau de *Tout de Radio-Canada le monde en parle*, CBC, Global TV et CTV.

Il a siégé au conseil d'administration de [l'Association des Townshippers](#) en 2012-2013 et actuellement sur la [Voice of English-speaking Quebec](#), les groupes d'intérêt.

Pour contacter Colin:

www.colin-standish.com (lancer sur le 5 mai, 2014)

Téléphone: (418) 998-9839

Courriel: colin.m.standish@gmail.com